
Protokół Nr XXI /2020 
z XXI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 30 listopada 2020 r. 
 
 
XXI sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 31 marca 2020 r. 
o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. poz. 
568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego https://www.youtube.com/watch?v=hf3eKnDG6-4 
Obrady rozpoczęto 30 listopada 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:38 tego 
samego dnia. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
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Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok 

szkolny 2019/2020. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie użytkowania 

wieczystego nieruchomości.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Sprawy różne.  
13. Zakończenie.  

 
 
 
Ad. 3.  
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok 
szkolny 2019/2020 
 
 
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok szkolny 
2019/2020 przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta (Ad Vocem), 
Radny Jan Magoń, 
Radny Zbigniew Grad,  
Radny Józef Buk, 
Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta (Ad Vocem), 
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Radny Józef Buk (Ad Vocem), 
Przewodniczący Rady Powiatu, 
Radny Kamil Kilian. 
 
Radny Michał Mac zgłosił dwa wnioski 
1) dotyczący utworzenia w przyszłym roku szkolnym oddziałów sportowych przy I LO 

w Łańcucie, 
2) wniosek do Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  o zorganizowanie 

spotkania z nową panią Dyrektor I LO w Łańcucie i panem Dyrektorem Zespołu 
Placówek Oświatowych w Łańcucie celem wysłuchania programów nowych 
dyrektorów.  

 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Janusz Bester, 
Damian Szubart Naczelnik Wydziału Komunikacji, 
Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta (Ad Vocem), 
Radny Janusz Bester (Ad Vocem). 
 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji oraz Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku 
i Bezpieczeństwa Publicznego, którą przedstawił Krzysztof Wawro.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
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Uchwała Nr XXI/149/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie użytkowania 
wieczystego nieruchomości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie użytkowania 
wieczystego nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXI/150/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
użytkowania wieczystego nieruchomości została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, którą 
przedstawił Krzysztof Wawro.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXI/151/2020 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu). 
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Główny Specjalista z Wydziału 
Finansowo – Budżetowego.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Radny Michał Mac. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
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Uchwała Nr XXI/152/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Główny Specjalista z Wydziału 
Finansowo – Budżetowego.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
 
Uchwała Nr XXI/153/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
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Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem, jak wygląda aktualna sytuacja 
w Centrum Medycznym, ile osób jest chorych, czy są wolne respiratory. Podkreśliła, że 
jest to sytuacja bardzo trudna dla mieszkańców, niektórzy stracili swoich bliskich, 
wyraziła słowa współczucia.  
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z zapytaniem, gdzie jest dostępny wykaz sprzętu 
komputerowego, który został wycofany z użytkowania w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie przeznaczony do wyprzedaży i w jakiej formie będzie sprzedawany. 
 
Radny Wojciech Szura podziękował panu Prezesowi Centrum Medycznego za 
odpowiedź odnośnie zapytań z poprzedniej sesji, dodał, że międzyczasie wyjaśniła się 
sprawa dotycząca parkingu koło szpitala na ulicy Żardeckiego i parking jest czynny. 
Ponadto Radny wypowiadał się także odnośnie przejścia dla pieszych w kontekście 
przedstawionego dla Radnych sprawozdania z oznakowania dróg, przypomniał, że 
sprawa została przekierowana przez pana Starostę do Komisji Ruchu Drogowego. 
Zdaniem Radnego przejście koło rampy w Łańcucie z ulicy Pozdwierzyniec na ulicę 
Kolejową oraz przejście między ulicą Wyszyńskiego a ulicą Żeromskiego byłyby 
bardziej widoczne po usunięciu wysokich traw i zakrzaczenia.  
 
Radny Kamil Kilian zwrócił się z zapytaniem odnośnie spotkania w sprawie tunelu, czy 
Zarząd Powiatu rozważa możliwość zwiększenia środków na budowę tunelu i czy pan 
Starosta ma informacje, czy gminy też się dokładają do tej inwestycji.  
 
Pan Starosta odpowiedział, że Zarząd Powiatu rozważa zwiększenie wcześniej 
zaplanowanej kwoty na tunel. Na spotkaniu w sprawie tunelu niektóre samorządy 
również zadeklarowały zwiększenie środków na ten cel. Dodał, że jest to bardzo ważna 
inwestycja, na którą mieszkańcy czekają latami i należy wszystko robić, aby inwestycja 
została zrealizowana.  
Pan Starosta ustosunkował się do wypowiedzi radnego Wojciecha Szury odnośnie 
przejścia dla pieszych koło rampy kolejowej stwierdził, że docelowo zostanie to 
rozwiązane przy budowie tunelu. Natomiast na dzień dzisiejszy drzewka i wysoka 
trawa, które tam rosną są na prywatnej po sesji i musi być zgoda właściciela na 
usunięcie. Sprawa zostanie przekazana do ZDP w Łańcucie.  
Radnemu Janowi Magoniowi odpowiedział, że wykaz sprzętu komputerowego został 
ogłoszony i udostępniony na stronie powiatu.  
Szczegóły dopowiedział Robert Bester Naczelnik Wydziału Informatycznego, 
informując, że wykaz dostępnego sprzętu wystawionego na sprzedaż umieszony został 
w aktualnościach na stronie internetowej powiatu oraz na BIP-ie powiatu w zakładce 
przetargi. Dodał, że część sprzętu została zagospodarowana przez jednostki powiatowe, 
natomiast pozostała część została wystawiona na sprzedaży.  
Pan Starosta odpowiedział radnej Monice Roman, że na obecną chwilę jest stabilna 
sytuacja w szpitalu w Łańcucie, są wolne łóżka i respiratory. Natomiast fakty są takie, 
że niestety są bardzo ciężkie przypadki i zgony. Poinformował, że CM otrzymuje 
serdeczne podziękowania za doskonałą opiekę od rodzin, których bliscy przebywali 
w szpitalu. 
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Radna Halina Golec podziękowała za kondolencje i za wsparcie oraz podziękowała 
pracownikom Centrum Medycznego za zaangażowanie na wysokim poziomie 
i zachowanie wysokiej kultury osobistej.  
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem czy znana jest kwota, jaka mogłaby być 
wypłacona przez powiat na tunel.  
Pan Starosta przekazał, że Zarząd Powiatu dba o interesy powiatu i szuka pieniędzy na 
zewnątrz. Wyraził nadzieję, że plany się powiodą.  
 
W tej sprawie wypowiadał się radny Michał Mac, wyrażając zdanie, że jest to bardzo 
ważna inwestycja dla naszego powiatu i że nie można tego zmarnować. Stwierdził, że 
Zarząd Powiatu ma umocowanie Rady Powiatu co do wkładu powiatu w tą inwestycję, 
jak również szukania tych środków np. u Ministra Infrastruktury.  
 
Radna Monika Roman odnośnie powyższego zapytała, w jaki sposób przełożą się 
obecne negocjacje na czas trwania całej inwestycji, ponieważ przede wszystkim 
ograniczony jest czas ze względu na perspektywę finansową.  
 
Pan Starosta odpowiedział, że inwestycja musi być ukończona w pierwszym półroczu 
2023 r. Dlatego nie ma czasu na powtarzanie przetargu, środki finansowe należy jak 
najszybciej znaleźć, wybrać firmę i przystąpić do realizacji inwestycji.  
 
 
Ad. 10.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem, jakie drogi do remontu zgłosili Wójtowie 
do Zarządu Dróg Powiatowych do realizacji w przyszłym roku. Ponadto zwrócił się 
z prośbą do Przewodniczących Komisji o realizację planów pracy komisji Rady Powiatu 
do końca roku.  
 
Odnośnie planów pracy głos zabierali: 
Przewodniczący Rady, który stwierdził, że ten rok jest specyficzny i plany pracy komisji 
oraz plan pracy Rady nie zostały do końca zrealizowane, natomiast należałoby bardziej 
urealnić plany pracy. 
Radna Monika Roman stwierdziła, że komisje pracują, w taki sposób na ile radni 
pozwalają. Jest to też kwestia doświadczenia samorządowego. Radna podkreśliła, że jest 
bardzo zadowolona z pracy w Komisji Ochrony Środowiska, na komisji jest zgoda i 
miła atmosfera, każdy wniosek o poszerzenie programu zostaje przyjęty. Stwierdziła, 
że na posiedzeniach tej komisji Radni się rozwijają, dyskutują, zgłaszają wnioski. 
 
Radny Michał Mac (Ad Vocem) stwierdził, że miał na myśli, żeby komisje zbierały się 
nie tylko wtedy, kiedy muszą coś zaopiniować, ale też, aby realizowały plany pracy. 
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Radny Janusz Bester poparł wypowiedź radnego Michała Maca stwierdzając, że 
komisje powinny pracować raz w miesiącu, aby realizować plan pracy, jak też powinny 
coś tworzyć, dyskutować i wyciągać wnioski na różne tematy. 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiadając radnemu Michałowi Macowi 
odnośne inwestycji na drogach przekazał, że na dzień dzisiejszy nie są znane inwestycje 
globalne, które przejdą z Funduszu Dróg Samorządowych. Natomiast zaproponował, że 
na posiedzenie komisji zostanie poproszony Dyrektor ZDP, aby przedstawić propozycje 
gmin i powiatu, które są zgłoszone do wspólnej realizacji.  
Odnośnie pracy komisji i radnych stwierdził, że Radni mają pomysły, każdy Radny 
pracuje na rzecz Ziemi Łańcuckiej, jest to praca dla mieszkańców.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu dodał, że nie wszystkie tematy służące 
dobru mieszkańców powiatu muszą być omawiane publiczne. Wiele tematów jest 
pozytywnie załatwianych bezpośrednio u pana Starosty, czy na Zarządzie Powiatu. 
 
Natomiast radny Wojciech Szura stwierdził, że Radni i komisje pracują. Natomiast 
mówienie dla mówienia jest dobre, ale czasami warto przemilczeć pewne rzeczy. 
Stwierdził, że jeżeli ktoś się nie odzywa i nie mówi cały czas, nie oznacza, że nie istnieje 
w środowisku łańcuckim. Stwierdził, że takie osoby też pewne doświadczenia za sobą 
niosą.  
Radny Jan Panek stwierdził, że dziwi go dyskusja na temat planów pracy komisji, 
przypomniał, że przy zatwierdzaniu planów pracy nie padł żaden wniosek, aby coś 
zmienić. Nikt nikomu nie zabrania zgłaszać wniosku do planu pracy.  
Radna Monika Roman poparła przedmówcę, stwierdzając, że jej też o to chodziło.  
Radny Jan Kilian zgodził się z wypowiedzią Przewodniczącego Rady, że wiele spraw 
załatwia się na bieżąco, poza forum Rady. Ponadto poinformował, że stan drogi 
w Tarnawce (po powodzi) został poprawiony. Położony jest podkład asfaltu i można 
drogą przejechać .  
 
Ad. 11.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (2) 
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Barbara Brudniak, Paweł Skoczowski. 
Protokół Nr XX / 2020 z dnia 28 października 2020 r. został przyjęty. 
 
Ad. 12.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
 
Radny Marian Kurek złożył podziękowania Radnym Powiatowym za wszystkie podjęte 
uchwały, które umożliwiły finansowanie dróg powiatowych. Jako mieszkaniec Gminy 
Białobrzegi szczególnie podziękował za dwie drogi powiatowe: drogę w kierunku 
Laszczyn i drogę w kierunku Kosiny. Remonty zostały ukończone. Podziękował 
Dyrektorowi ZDP za dopilnowanie spraw, które były zgłaszane przez mieszkańców. 
Podziękował także panu Wójtowi i Radnym z Gminy Białobrzegi za systematyczne 
podejmowanie uchwał, które wspierają remonty i rozbudowę dróg powiatowych. 
Stwierdził, że jest to przykład wzorowej współpracy dzięki, której infrastruktura 
drogowa Powiatu Łańcuckiego ciągle się poprawia.  
 
Radny Zbigniew Grad wypowiadał się odnośnie szczegółowego zakresu robót 
dotyczących kontroli oznakowania dróg powiatowych, są braki w oznakowaniu 
organizacji ruchu drogowego w powiecie łańcuckim. W związku z tym zaproponował, 
aby zostało to wykonane przez firmę zewnętrzną, ponieważ ZDP jest niewydolny w tym 
zakresie.  
 
Radny Jan Panek poparł wypowiedź przedmówcy w temacie zagospodarowania dróg 
powiatowych i opracowania projektów. Poparł pomysł, aby zewnętrzna firma dokonała 
oznakowania i projektów organizacji ruchu. Przypomniał, że Komisja Rewizyjna 
dokonała kontroli oznakowania dróg powiatowych i wystawiła ocenę negatywną. 
W zawiązku z powyższym zapytał, jakie jest stanowisko w tym względzie Zarządu 
Powiatu Łańcuckiego oraz co oznacza stwierdzenie, że niektóre samorządy gminne 
mają prawo zdjąć obowiązek dotyczący odśnieżania chodników z właściciela, na 
którym ten obowiązek ciąży. Dodał, że z ustawy wynika, iż obowiązek ten spoczywa na 
właścicielach nieruchomości przylegających do drogi publicznej. Natomiast zapytał kto 
ma odśnieżać chodnik, który nie przylega do posesji. Zwrócił się z prośbą do pana 
Starosty, aby zainteresował się tym tematem i odpowiedział na zadane pytania.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odnośnie organizacji ruchu na drogach 
powiatowych stwierdził, że jest taka możliwość, aby skorzystać z firmy zewnętrznej, 
jednak będzie się to wiązało z dodatkowymi kosztami. Pan Starosta poinformował, że 
w Zarządzie Dróg jest osoba wykszatłcona w tym kierunku i ma umiejętność 
projektowania organizacji ruchu. Został wytyczony harmonogram, który jest dogadany 
z Naczelnikiem Wydziału Komunikacji oraz z ZDP w Łańcucie z terminem realizacji 
do 2022 r. Dodał, że na drogach cały czas się coś zmienia i jest ciągła zmiana organizacji 
ruchu. Natomiast jeżeli będzie wola Rady Powiatu do wydania pieniędzy i zlecenie 
firmie zewnętrznej to Zarząd Powiatu wykona rozeznanie cenowe. 
Ad. 13.  
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Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XXI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


